
Protokół Nr XXXVI
z XXXVI sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 26 czerwca 2014 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrówce i trwało 

od godz. 12.00 do godz. 1610.

W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą obecności. 

Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka Pani Agnieszka Gryglas.

Na sesji obecni byli :
1. Pan Tadeusz Bulik -  Wójt Gminy Dąbrówka,
2. Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy Dąbrówka,
3. Pani Helena Karczmarczyk -  Sekretarz Gminy Dąbrówka,
4. Pani Mirosława Taperek -  Dyrektor ZOSiPS
5. Dyrektor przedszkola samorządowego
6. Obsługa prawna Urzędu Gminy
7. Sołtysi -  zgodnie z załączona lista obecności.

Prowadząca obrady odczytała porządek obrad, który został przesłany Radnym przed 
XXXVI sesją Rady Gminy o następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad.

2. Wybór sekretarza obrad.

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.

6. Sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu Gminy za 2013 rok i sprawozdanie 

finansowe Gminy za 2013 r.

7. Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Dąbrówka

8. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka w sprawie 

wykonania budżetu Gminy za 2013 rok i udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy.

9. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie 

wydania opinii o wniosku sporządzonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy 

Dąbrówka w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2013 r.

10. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie 

wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Dąbrówka sprawozdaniu z 

wykonania budżetu Gminy za 2013 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 

i objaśnieniami.

11. Podjęcie uchwał:

a) W rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdań Gminy Dąbrówka za 2013 rok

b) W sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dąbrówka za 2013 rok.



c) W sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola 

publiczne prowadzone przez Gminę Dąbrówka

d) W sprawie trybu udzielenia i rozliczania dotacji, ustalania stawek dotacji oraz

zakresu i trybu kontroli wykorzystania dotacji udzielonej dla przedszkoli,

innych form wychowania przedszkolnego oraz szkół, placówek zakładanych i 

prowadzonych na terenie Gminy Dąbrówka przez inne podmioty niż 

jednostki samorządu terytorialnego

e) W sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla 

nauczycieli wspomagających w szkołach dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Dąbrówka

f) W sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kuligów.

g) W sprawie zmiany budżetu Gminy Dąbrówka na 2014 rok.

h) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na 

lata 2 0 1 4 -2 0 2 0

i) W sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 

gruntowych oraz ich wydzierżawienia lub wynajmowania.

12. Odczytanie podań do Rady Gminy.
13. Sprawy różne i wolne wnioski.
14. Zamknięcie obrad.

Przebieg obrad
Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.

Obrady XXXVI sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 

Dąbrówka, powitała wszystkich zebranych i stwierdziła, że w obradach zgodnie z listą 

obecności uczestniczy 15 na 15 Radnych.

Ad. 2 Wybór sekretarza obrad.

Na sekretarza obrad w głosowaniu jawnym , jednogłośnie wybrany został Pan Aleksander 

Załęski.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Pani Justyna Wątorska - Parzydło w kwestii technicznej zwróciła uwagę na zapis na str. 2

tj. : po przybyciu radnej Edyty Zaręba w sesji uczestniczy 15 radnych a nie 14 ja k  zostało

zapisane w protokole.

Prowadząca obrady poddała pod głosowanie protokół wraz z naniesiona poprawką.

Protokół Nr XXXV/2014 

z dnia 22 maja 2014 rok



Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła 

j e d n o g ł o ś n i e - 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych.

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Wójta i stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 5 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka Pan Krzysztof Kłębek 
poinformował, że posiedzenie komisji odbyła dwa posiedzenia w dniu 26 i 28 maja 2014r. 
a następnie odczytał protokół związany z dokonaniem wizji lokalnej który dotyczył 
poboczy drogi od Zaścień do Chruściel Zdaniem członków komisji widoczność wyjazdu 
w miejscu skrzyżowania od strony Chruściel utrudniona jest przez zboże jak również 
drzewa i krzewy rosnące przy drodze w odległości 30 m od skrzyżowania.
Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej Rady Gminy Dąbrówka Pan Ryszard 
Klusek poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 17 czerwca 2014r. Tematem 
posiedzenia było zaopiniowanie projektów uchwał które zawarte są w porządku obrad 
sesji. Wnioski podjęte przez komisje zostaną przedstawione przy podejmowaniu uchwały 
w sprawie zmiany budżetu Gminy Dąbrówka na 2014 rok.

Ad. 6 Sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu Gminy za 2013 rok i sprawozdanie 
finansowe Gminy za 2013 rok.
Sprawozdanie zostało omówione przez Wójta. W swojej wypowiedzi Wójt zwrócił uwagę 
na deficyt, który został przyjęty do planu na 2013 rok. Dług gminy stanowił 36,5% 
dochodów zrealizowanych w roku budżetowym. Ustawowy próg do którego można 
zaciągnąć zobowiązania wynosi 60%. Tak więc zadłużenie gminy na tym poziomie 
można uznać za bezpieczne powiedział Wójt. Omawiając dochody Wójt poinformował, że 
zostały one nie wykonane w podatku rolnym od osób fizycznych, podatku od spadku 
i darowizn w podatku od czynności cywilno prawnych osób fizycznych w podatku 
dochodowym od osób fizycznych i opłacie śmieciowej. Odnośnie wydatków Wójt 
powiedział, że zostały one wykonane na poziomie 95%. Ponadto zwrócił uwagę na 
oszczędności w administracji, w transporcie, gospodarce mieszkaniowej i gospodarce 
komunalnej.
(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu)
Pani Justyna Wątorska -  Parzydło zapytała dlaczego wykonanie wydatków w 2013 r. w 
oświacie zmniejszyło się w stosunku do roku 2012.
Pani Skarbnik wyjaśniła, że jest to uzależnione od wielkości wydatków inwestycyjnych 
poniesionych w oświacie w 2012r. - budowa hali sportowej.

Ad. 7 Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego.
Informację o stanie mienia komunalnego przedstawiła Skarbnik Gminy.
W stosunku do roku ubiegłego mienie komunalne wzrosło o 1 132 560,00 zł zmniejszenie 
wynosiło kwotę 60 638,93 zł. i omówiła poszczególne zmniejszenia i zwiększenia 
składników mienia komunalnego.
(Materiał stanowi załącznik do protokołu)
Do przedstawionego sprawozdania nie zgłaszano pytań.

Ad. 8 Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka 
w sprawie wykonania budżetu Gminy za 2013 rok i udzielenie absolutorium Wójtowi 
Gminy.



Przewodniczący komisji Pan Krzysztof Kłębek poinformował, że komisja odbyła dwa 
posiedzenia w dniu 26 i 28 maja br. Tematem posiedzeń było:
1. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dąbrówka za 2013 rok.
2. Sformułowanie wniosku o udzielenie bądź nie udzielenie absolutorium dla Wójta 

Gminy Dąbrówka.
Następnie odczytał podjęty jednogłośnie wniosek komisji rewizyjnej Rady Gminy 
Dąbrówka o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy Dąbrówka.

Ad. 9 Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej wydania opinii
o wniosku sporządzonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Dąbrówka 
w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2013 r.

Uchwała została odczytana przez Skarbnik Gminy Dąbrówka.

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 10 Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 

w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Dąbrówka 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2013 r. wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego i objaśnieniami.

Uchwała została odczytana przez Skarbnik Gminy Dąbrówka.

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu,

Ad. 11 Podjęcie uchwał:

a) W sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdań Gminy Dąbrówka za 2013 rok.

Projekt uchwały został odczytany przez przewodniczącą obrad.
Do ww. projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XXXVI/281/2014 

z dnia 26 czerwca 2014 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

b) W sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dąbrówka za 2013 rok.

Projekt uchwały został odczytany przez przewodniczącą obrad.
Do ww. projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -



Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XXXVI/282/2014 

z dnia 26 czerwca 2014 r.
- j  e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

Godz. 13.15 przewodnicząca obrad ogłasza 15 minutową przerwę.
Godz. 13.30 Przewodnicząca Rady wznawia obrady.

c) W sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne 
prowadzone przez Gminę Dąbrówka.
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Mirosławę Taperek -  Dyrektora 
ZOSiPS.
Uzasadnienie do podjęcia uchwały stanowi załącznik do projektu uchwały.
Do ww. projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XXXVI/283/2014 

z dnia 26 czerwca 2014 r.
- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

d) W sprawie udzielania i rozliczania dotacji, ustalania stawek dotacji oraz zakresu i 
trybu kontroli wykorzystania dotacji udzielonej dla przedszkoli, innych form  
wychowania przedszkolnego oraz szkól, placówek zakładanych i prowadzonych na 
terenie Gminy Dąbrówka przez inne podmioty niż jednostki samorządu 
terytorialnego.
Prowadząca obrady wyjaśniła, że projekt uchwały został przygotowany zgodnie z 
wnioskiem Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy Dąbrówka.
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Agnieszkę Adam Skarbnik Gminy.

Pani skarbnik wyjaśniła, że dyrektor niepublicznego przedszkola wystąpiła o zwiększenie 
dotacji na jednego ucznia o połowę stawki pomniejszonej dotacji. Na 2014 r. przedszkole 
niepubliczne otrzymało dotacje pomniejszoną o 37,98 zł . Wynika to, że zmiany ustawy o 
systemie oświaty gdzie została zmieniona forma przeliczania dotacji dla przedszkoli 
niepublicznych. Zgodnie z wnioskiem komisji zwiększa się o 50% stawkę pomniejszonej 
stawki dotacji co stanowi 20 zł 75 gr. na jednego ucznia. Ponadto skarbnik poinformowała, 
że ww. projekcie uchwały zostały naniesione poprawki, przez kolegiata Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, które szczegółowo omówiła. Projekt uchwały wraz z naniesionymi 
poprawkami został przedłożony radnym przed sesją.
Prowadząca obrady poddała pod głosowanie projekt uchwały przygotowany w drugiej wersji.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XXXVI/284/2014



z dnia 26 czerwca 2014 r. 
j e d n o g ł o ś n i e / 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

e) W sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla 
nauczycieli wspomagających w szkołach dla których organem prowadzącym jest 
Gmina Dąbrówka.
Projekt uchwały został omówiony przez p. Mirosławę Taperek -  Dyrektora ZOSiPS. 
Uzasadnienie do podjęcia uchwały stanowi załącznik do uchwały.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XXXVI/285/2014 

z dnia 26 czerwca 2014 r. 
j e d o g ł o ś n i e / 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

f )  W sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kuligów.
Do ww. projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XXXVI/286/2014 

z dnia 26 czerwca 2014 r. 
j e d n o g ł o ś n i e / 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

g) W sprawie zmiany budżetu Gminy Dąbrówka na 20l4r.
Przewodniczący Komisji Budżetowo - Finansowej Rady Gminy Dąbrówka Pan Ryszard 
Klusek poinformował, że w związku z naborem wniosków w ramach PRO W komisja 
wnioskowała o złożenie wniosków o dofinansowanie na budowę boiska w Kuligowie
i modernizację strażnicy w Ślężanach. Ponadto komisja wnioskuje o wydzielenie 
w budżecie gminy kwoty 100 000,00 jako udział własny w przypadku aplikacji o środki 
unijne.
Temat związany z naborem wniosków został przedstawiony przez Wójta. Wójt 
poinformował, że zostanie wznowiony nabór wniosków do LGD. Natomiast w ramach 
naboru wniosków w osi III które trwa do 3 lipca br. zaproponował aby złożyć wniosek na 
modernizację strażnicy w Ślężanach i dodatkowo zaproponował aby złożyć wniosek na 
dokończenie zagospodarowania centrum Dąbrówki. Na to zadanie jest już opracowany 
projekt. Wójt poinformował, że w ramach działu gospodarki komunalnej - energia 
elektryczna proponuje się wydzielić środki w kwocie 30 000, 00 zł jako udział własny, na 
to zadanie co ma odzwierciedlenie w projekcie przedmiotowej uchwały.
Następnie głos zabrała prowadząca obrady informując, że na dzień 27 czerwca br. - piątek
o godz. 15 00 zwołuje spotkanie przewodniczących poszczególnych komisji które ma na



celu wytypowanie propozycji na które zostanie/zadania zostanie złożony wniosek do 
LGD.
W dalszej kolejności prowadząca obrady poddała pod głosowanie wnioski zgłoszone 
przez Komisję Budżetowo- Finansową Rady Gminy tj.:
1. - budowa boiska w Kuligowie

W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie / 15 głosami „za” przy 
obecności 15 Radnych-

2. -  modernizacja strażnicy w Ślężanach
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie / 15 głosami „za przy 
obecności 15 Radnych

3. - kwotę 100 000,00 zł wydziela się z zadania „I etap budowy oczyszczalni ścieków i 
kanalizacji sanitarnej w miejscowości Czarnów" i przeznacza się na budowę 
chodników.
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie /15 głosami „za” przy 
obecności 15 Radnych/

4. Kwotę 30 000,00 zł przenosi się z wydatków bieżących w gospodarce komunalnej z 
oświetlenia ulic i przeznacza się na zabezpieczenie udziału własnego dla zadania 
„zagospodarowanie centrum Dąbrówki"
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie /15 głosami „za” przy 
obecności 15 Radnych/

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2014 został omówiony przez Skarbnik 
Gminy.
Uzasadnienie do przedstawionych zmian stanowi załącznik do uchwały.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XXXVI/287/2014 

z dnia 26 czerwca 2014 r. 
j e d n o g ł o ś n i e / 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

h) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 
2014 -  2020.
Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnik Gminy.
Uzasadnienie do przedmiotowych zmian stanowi załącznik do uchwały.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XXXVI/288/2014 

z dnia 26 czerwca 2014 r. 
j e d n o g ł o ś n i e / 1 5  głosami ”za” przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

i) W sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości gruntowych 
oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania



Przewodniczący Komisji Budżetowo - Finansowej Rady Gminy - poinformował, że 
zaproponowane stawki za urządzenia techniczne znajdujące się drogach gminnych 
zostały pozytywnie zaopiniowane przez członków komisji.

Dotychczas nie została podjęta uchwała dotycząca ustalenia opłat za urządzenia 
techniczne (tj. : gazociąg, linie energetyczne, wodociąg) umieszczone na gruntach 
gminnych i w drogach nie będących drogami publicznymi. Drogi niepubliczne to 
drogi nie posiadające kategorii - projekt uchwały został omówiony przez Panią 
Krystynę Augustyniak -  pracownika Urzędu Gminy.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XXXVI/289/2014 

z dnia 26 czerwca 2014 r. 
j e d n o g ł o ś n i e / 1 5  glosami ”za” przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Godz. 15.00 - prowadząca obrady ogłosiła 15 minutowa przerwę.
Godz. 15.15 - przewodnicząca wznowiła obrady (w sesji uczestniczy 14 na 15 
Radnych, obrady opuściła radna Edyta Zaręba).

Ad. 12 Odczytanie podań do Rady Gminy
Podania skierowane do Rady Gminy zostały odczytane przez sekretarza obrad Pana 

Aleksandra Załęskiego;
Firma Sort Post Gostynin - pismo dotyczące pozytywnego zaopiniowania wniosku

o uruchomienie kopalni piasku w Sokołówku. Odnosząc się do powyższego wniosku 
prowadząca obrady poinformowała, że wniosek jest niekompletny i poprosiła przedstawicieli 
w/w firmy którzy byli obecni na sali obrad o jego uzupełnienie. Następnie głos zabrał 
przedstawiciel firmy informując, że od 19 lat zajmuje się górniczą eksploatacja złóż tj. piasku. 
Firma nabyła działkę o powierzchni 12,5 ha na której chce zlokalizować inwestycję
o powierzchni 11,0 ha. Działka na której zamierza prowadzić ukop piasku zajmuje 
powierzchnie 12.5 ha i są to w większości podmokłe łąki małą część stanowią grunty rolne. 
Po zakończeniu urobku powstanie jezioro o pow. 11 ha o głębokości ok. 15 m, pozostałe 
grunty zostaną wykorzystane jako tereny rekreacyjno - turystyczne. Przy wejściu z urobkiem 
na teren grunty stają się przemysłowe i zostają opodatkowane podatkiem od działalności 
gospodarczej. Wywóz urobku prowadzony będzie po drogach gminy Radzymin.
Wniosek został uzupełniony o kartę informacyjną inwestycji w wersji papierowej i na płycie 
CD. Dołączona została również mapa na której kolorem żółtym oznaczony został obszar 
urobku. Przewodnicząca obrad poprosiła o dołączenie do dnia 30 czerwca br. informacji na 
temat oszacowania zysków finansowych dla gminy.
Podanie zostało przekazane do Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady 
Gminy.

Pani Sklep spożywczo -  przemysłowy Chaiety ul. Wspólna 15 -  pismo
dotyczące uchwały Rady Gminy w sprawie utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 
Dąbrówka w § 7 pkt.2 tj. o wykreślenie częściowe z punku 2 pozycji pod lit. h . Dla 
zakładów rzemieślniczych, usługowych i produkcyjnych w odniesieniu do pomieszczeń 
biurowych i socjalnych co najmniej 120 1 na każdych 10 pracowników.



Podobnej treści pisma złożyli również:

Nawiązując do powyższych pism Wójt powiedział ,że nie wszyscy piszący złożyli deklaracje 
odnośnie opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi, a z tych co złożyli nikt nie 
zadeklarował pojemnika 1100 1. Dzięki temu, że zawarty jest zapis o wysokości opłaty od 
nieruchomości niezamieszkanej, opłatami za odpady zostali objęcie właściciele działek 
letniskowych. Pan Michał Strzelecki -  pracownik Urzędu Gminy zajmujący się gospodarką 
odpadami ponadto wyjaśnił, że zgodnie z ustawą o trzymaniu czystości w gminach, gminy 
mają obowiązek określić wielkość pojemników dla zakładów produkcyjnych 
i gastronomicznych. Mniejszego pojemnika niż 120 1 nie można dla tych zakładów ustalić. 
Pojemniki te powinny służyć dla pracowników zatrudnionych w firmach i dla klientów. 
Umowę na odbiór odpadów związanych z produkcja przedsiębiorca powinien zawrzeć 
bezpośrednio z firmą odbierającą te odpady.
Pisma zostały przekazane do Komisji Budżetowo -  Finansowej oraz do Komisji Zdrowia 
Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy. Ponadto przewodnicząca obrad 
poprosiła Pana Strzeleckiego o przygotowanie projektu odpowiedzi dla przedsiębiorców
i przygotowanie symulacji finansowej dotyczącej w/w pism.

Pani - Józefów o przywrócenie kursu autobusowego o godz. 22.20
Warszawa -  Kuligów.
Wójt poinformował, że w przedmiotowej sprawie na etapie początkującym planowane jest 
zawarcie porozumienia z gminą Radzymin na tzw. Komunikację międzygminną.

Pani j  - Dręszew o założenie lampy ulicznej przy swojej posesji.
Podanie przekazane zostało do Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego 
Rady Gminy.

Pan -  Karpin o wydanie zezwolenia utwardzenie drogi gminnej i zwrot
50% kosztów poniesionych na utwardzenie.
Podanie przekazano do Komisji Gospodarczej Rady Gminy.

Pani Aęnieszka Gryzłaś -  Ludwinów o pokrycie kosztów finansowych związanych 
z odtworzeniem rowu Ludwinów- Józefów.
Podanie zostało przekazano do Komisji Gospodarczej Rady Gminy.

Urząd Gminy Strachówka -  stanowisko Rady Gminy Strachówka dotyczące likwidacji 
Komisariatu Policji w Jadowie.

P a n ________________ -  Czarów - o wyrażenie zgody na ustawienie informujące
0 przepustach drogowych na ul. Piaskowej. Podanie zostało przekazane do Pani Krystyny 
Augustyniak pracownika Urzędu Gminy.

Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Dręszewie o wybudowanie ekologicznej 
oczyszczalni ścieków w przedszkolu

Sołectwo wsi Chruściele - o dofinansowanie do zadania „odwodnienie drogi gminnej”. 
Podanie przekazano do Komisji Gospodarczej Rady Gminy.

Sołectwo Chruściele -  o zabezpieczenie funduszy w budżecie gminy na 2015 rok z 
przeznaczeniem na rekultywację rowów biegnących wzdłuż drogi lokalnej 
Podanie przekazano do Komisji Gospodarczej Rady Gminy.

Stowarzyszenie Pomoc w Dolinie Dolnego Busu -  Kulisów  -o  dofinansowanie 
budowy boiska piłki plażowej we wsi Kuligów.
Nawiązując do ww. podań Wójt powiedział, że w miarę posiadanych środków finansowych
1 celowości zadania zostaną zrealizowane.



Wójt odnosząc się do pisma z Urzędu Gminy Strachówka odnośnie likwidacji komisariatu
policji poinformował, że na którąś z kolejnej sesji zostanie przygotowany projekt uchwały ze 
strony naszego Urzędu w tym temacie.

Ad. 13 Sprawy różne i wolne wnioski.

Pani Anna Matak odnosząc się do protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
poprosiła o rewizytę na drodze w Chruścielach.

Pan Krzysztof Kłębek zapytał czy jest coś wiadome w temacie odnowienia oświetlenia 
przy trasie w Trojanach.
Odnośnie oświetlenia Wójt powiedział, że prowadzone są rozmowy z Generalną Dyrekcją 
Dróg Krajowych i Autostrad, lecz ostateczne ustalenia w tym temacie jeszcze nie zapadały.

Pan Pasoń Marek zwrócił się z prośbą o założenie 2 lamp przy ulicy Długiej w

Pan Kostrzewa Piotr zwrócił się z prośbą o założenie lamy ulicznej przy sklepie 
spożywczym Pani Barbary Gawrońskiej w Józefowie.

Ad. 14 Zamknięcie obrad.

Po wyczerpaniu powyższego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka 
zamknęła obrady XXXVI sesji Rady Gminy Dąbrówka, dziękując obecnym za udział 
w posiedzeniu. Na tym protokół zakończono.

Małopolu.

Aleksander Załęski

Protokołowała 

Grażyna Wójcik


